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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2015/16:1342 Statens ägande i SAS

Svenska staten har sedan decennier tillbaka varit delägare i flygbolaget SAS. 
Genom åren har ägandet kostat skattebetalarna miljardtals kronor genom 
diverse räddningsaktioner och kapitaltillskott. Därtill har bolaget varit ett av de 
mest strejkdrabbade bland jämförbara konkurrenter och har således haft svårt 
att vara konkurrenskraftigt på en alltmer hårdnande flygtrafikmarknad.

Ett relevant skäl till att staten ska äga ett flygbolag är att det skulle vara 
systemviktigt och att ägarskapet garanterar flygtrafik som annars inte kunde 
tillgodoses på den öppna flygmarknaden. I dagsläget är detta skäl inte längre 
relevant, varför staten inte kan ses ha några rimliga skäl att kvarstå som ägare i 
SAS. 

Med anledning av detta är min fråga till närings- och innovationsminister 
Mikael Damberg:

 

Vilka insatser avser närings- och innovationsministern att göra för att snarast 
avyttra svenska statens ägarandel i flygbolaget SAS AB?

………………………………………

Hans Rothenberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-06-13
Besvaras senast
2016-06-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


